
 
 
Motie M2: Landbouwvisie, kennisopbouw en participatietraject 
 
De gemeenteraad van Zevenaar, in vergadering bijeen op 2 november 2022, gehoord de 
beraadslagingen over agendapunt 4. Z/22/419206 Meerjarenbegroting 2023-2026 
 
Constaterende dat:  
 
In de MJB 2023 – 2026 staat op blz: 
 

• 17 punt 0.2.1 : wij coördineren participatie; 

• 63 punt 3.3.6 staat: we zetten in op een toekomstig bestendig ondernemersklimaat 
voor . 

 
Overwegende dat: 
 

• de plattelandsgemeente Zevenaar veel ruimte heeft en daar ook goed 
toekomstgericht mee om moet gaan; 

• het nog niet zo eenvoudig is voor ons platteland waar de land- en tuinbouw de 
economische drijver dit te realiseren voor familiebedrijven die al vaak generaties lang 
bestaan; 

• de huidige problemen voor deze bedrijven zijn talrijk zijn: (stikstof, milieu, bodem, 
klimaat ,natuur, recreatie/toerisme, waterwingebieden, benutting ruimte, 
natuurbeheer etc.) 

• voor de plattelandsgemeente Zevenaar speelt dat nagenoeg alle bedrijven binnen de 
invloedsfeer van Natura 2000 gebieden vallen; 

• dat je geen doemdenker hoeft maar dit ontegenzeggelijk grote gevolgen heeft voor 
het buitengebied van Zevenaar; 

• dat voldoende voedsel en veilig water de problemen zijn voor de toekomst met een 
zeer sterk groeiende wereldbevolking. 

• noodzakelijk is dat er een gedragen landbouwvisie komt; 
• deze inmiddels al in een verkennende fase geschreven maar daarna bleef het stil; 
• moderne toekomst gerichte agrarische bedrijven die duurzaam zijn en oog hebben 

voor dierenwelzijn en veilig voedsel produceren nodig blijven; 
• het noodzakelijk is voldoende betaalbaar voedsel beschikbaar te houden 
• LTO er beducht voor is dat ze zaken voor de provincie moeten regelen die toch al 

moeten gebeuren en er te weinig  ruimte overblijft zich voldoende te kunnen 
ontwikkelen; 



• de landbouwvisie eraan komt maar de familiebedrijven niet langer kunnen wachten 
en er een einde moet komen aan de onzekerheid over 
ontwikkeling(on)mogelijkheden; 

• de omgevingsvisie, waarbij de raad er toe doet eraan komt; 
• het daarbij ook gaat het over de bestaande activiteiten een haalbare bedrijfsvoering, 

bouwblokken en toekomstige investeringen; 
• het zou belangrijk is aan de voorkant geïnformeerd te worden over ruimtelijke zaken; 
• dat participatie van de raad, kennisopbouw en horen wat de problemen en 

oplossingen van de sector zijn zodat deze in de besluitvorming kunnen worden 
meegenomen. 

 
Verzoekt het college: 
 

• samen met de ambtelijke organisatie en de griffie te komen tot een informatieve 
raadsbijeenkomst om met LTO (vanwege samenhang in de regio) en de eigenaars van 
alle land- en tuinbouwbedrijven in de gemeente Zevenaar van gedachten te kunnen 
wisselen; 

• gelet op de urgentie dit nog dit jaar te regelen; 
• de raad daarmee in de gelegenheid te stellen zich te laten informeren over de 

verwachtingen van de sector als het gaat om: 
o belangrijke zaken die de sector graag in de landbouwvisie meegenomen wil 

zien; 
o geïnformeerd te worden over zaken die de sector belangrijk vindt als 

aandachtspunten voor de raad bij de omgevingsvisie; 
• i.o.m. de sector een aantal bedrijven te bezoeken om ook in persoon kennis te 

kunnen maken met de bedrijven en goede voorbeelden; 
• de uit het voorgaande voortvloeiende kosten ten laste te brengen van de algemene 

reserve. 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
Zevenaar: 02-11-2022 
 
W.J.M. van Dinther, CDA Zevenaar 
 

 
Deze motie is aangehouden in de raadsvergadering van 2 november 2022.  
 


